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Fremmødte: Jens B. Albertsen JBA
Mogens Beltoft MB
Karl Kristian Dollerup KKD
Søren Wistisen SW
Johan Frey JF
Ole Barnkob Kaas OBK
Anders Møller Andersen AMA
Tommy Nyby Jørgensen TNJ

1. Økonomi.
Vi følger pænt budgettet. Det realiserede underskud er ikke så stort som det budgetterede. Det ser
ud til at de penge der er brugt på PR er givet godt ud.
Vi mangler en takst for at have et fly opspændt i hangar, idet vi har to medlemmers fly stående.
Denne takst tager vi på BML, efter AMA har snakket med Niels Sundberg.

2. Medlemmer.
Det er ikke helt i klubbens ånd, at medlemmer med selvstartende fly kan melde sig i
medlemskategorien Mofa+KZ/VII. De skulle have været i kategorien selvejere. Det vil JF tage sig
af, med de to medlemmer det drejer sig om.
De 10 turs medlemmer vi har kan tage teori over vinteren, hvis de melder sig ind per 1. januar.

3. Formandsmøde.
20. og 21. oktober afholder DSvU formandsmøde.
AMA og JF tager afsted.

4. Flyvning med ungdomsskole.
Jørgen Lund Mogensen har kontakt til en ungdomsskole, som gerne vil komme og flyve hos os.
En ungdomsskole i Rebild har kontaktet os om muligheden for at sætte svæveflyvning på skemaet.
Andre fag i skolen ville støtte op om faget ved at undervise i kort, navigation, aerodynamik osv.
JBA tager kontakt til skolen ang. det videre forløb. Det første praktiske indslag bliver en
introduktionsdag, hvor interesserede elever vil komme og se hvad svæveflyvning går ud på.

5. Arbejdsdag 16/9.
Lørdag d. 16/9 er der arbejdsdag på EKVH. Det er meningen at ”sommerarbejderne” skal i sving.
TNJ får styr på hvilke opgaver der er fredag sammen med Kim Bjørn Poulsen.

6. SF-34 udlånt til Arnborg.
SF-34 er hjemme igen. Formanden går i forhandlinger med Helge Hald om prisen for lån af SF-34 i
de 4½ måneder den har været væk.

7. S-teori.
S-teorien bliver afholdt sammen med Ferslev her på Sofiendalsvej 60. Paragliderne vil også gerne
deltage. SW tager sig af koordineringen. Lærerkræfterne deles mellem Aviator og Aalborg
Aerosport.
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Det er planen at S-teorien skal starte sidst i november, eller først i december.

8. Vintervedligehold og værkstedsindretning.
Stefan Pielmeier er igang med planlægningen af vintervedligehold af flyene, samt indretning af det
nye værksted.

9. Sæsonstart.
SW foreslå at tage flyene ind kort efter slut på sæsonnen, og fremrykke standerhejsningen en
måned. Der var fine flyvedage før sæsonstart i år, spillet var klar, men flyene var ikke. Hvis vi
fremskriver målene for vintervedligehold skal det nemt kunne lade sig gøre.
Målet er at vintervedligehold er færdig 15. februar.

10. Jordmateriel.
Wirehenteren er ved at have det dårligt, så der skal findes en erstatning.
Gruppen omkring spillet er gået tilbage til den oprindelige plan, nemlig at færdiggøre det igangsatte
spilprojekt.
Linneman vil forsøge at samle en brugbar gearkasse af de stumper vi har. Der vil ikke blive købt en
ny, med mindre der ikke kan samles en brugbar gearkasse.

11. Bygninger.
Der mangler at blive sat lidt gips op i det nye værksted. Det er en af weekendens opgaver.
Klubhusets vinduer skal have en overhaling næste år. Nogle af bundlisterne trænger hårdt til
udskiftning.
Der kommer måske liv i ansøgning om EU midler til værkstedsbyggeriet, siger Lars Dyrskjødt.
Vi skal til at tænke på udskiftning af opvarmning af klubhuset. Det er dyrt at varme huset op med
el. Hvis vi kan forelægge kommunen et projekt, kan vi måske få tilskud til at skifte
opvarmningsformen. Jordvarme eller oliefyr kunne være en mulighed.
OBK får et tilbud hjem. JF vil fremlægge det for kommunen.

12. Eventuelt.
Det næste bestyrelsesmøde bliver torsdag 19/10 kl. 19:00 på Sofiendalsvej 60.

For referatet

Mogens Beltoft


